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I det ukentlige mandagsmøte mellom kommunedirektøren, ordfører og varaordfører var
følgende temaer på agendaen mandag 9. september:

● Boligeiendom i Svarstad. Jan Olav Vagle informerte om status. Sak legges frem for
FSK/KST i neste møterunde (6. møterunde).

● Beredskapskonferanse. Møtet flyttes til torsdag 7. november kl 9.

● Møteplan 2025. For 2025 er ikke gruppeledermøter, B2030 eller folkevalgtopplæring
lagt inn i møteplan som legges frem for behandling. Ordfører godkjente dette, og
ønsker at ovennevnte møter gjennomføres ad hoc underveis i året.

● B2030. Det må vurderes om dette arbeidet kan gjennomføres på en annen måte og at
politisk styringsgruppe utgår fra 2025. Det videre arbeid bør i så fall foregå i
Formannskapet, hvor partier som ikke er representert her inviteres inn.

● Høringer. Dagens praksis opprettholdes - kommunalsjef tar opp med utvalgsleder
dersom de tenker at noe bør behandles politisk.

● B2030 onsdag 11.9. Agenda er ok, men PWC kan ikke bruke for lang tid.

● Thor Heyerdahl jr. - bisettelse. Gina kontakter Øivind Riise-Jensen for å høre om han
kan ta med et kort fra kommunen, som lages av Kommunikasjon.

● Arbeidsrettssaker - melding til formannskapet. Det vil bli en orientering unntatt
offentlighet i etterkant av formannskapet. Leder av kontrollutvalget har bedt om



innsyn i alle dokumenter i saken. Ordfører tar kontakt med ham og hører om han kan
vente til etter at sakene er avgjort.

● Brev om departementets tolkning av eiendomsskatt. Anmodning om departementets
tolkning av reglene rundt eiendomsskatt er bestilt.

● “Gamlegubben” på Berg skole. Det er ønske om å gjøre om rommet til en
kulturinstitusjon, men plan og bygg krever i så fall grunnundersøkelser. Ordfører tar
opp dette med byggesak.

● Kjelleren i R4. Doksenteret rydder i R4 i løpet av september. Dokumentsenteret vil gi
en anbefaling for det som blir liggende igjen, om det er aktuelt for museet eller
andre.

● Guro Winsvold informerte fra tjenesteområdet helse og mestring. Hun gjennomgikk
pågående byggeprosjekter for omsorgsboliger og sykehjemsplasser, og status for
disse. Viktig å koble på plan og bygg tidlig i prosessene. Ønskelig å legge frem et case
for hvordan Larvik skal se ut om noen år. Tjenester for funksjonshemmede er
utfordrende å finne løsning på, men det jobbes med dette.

● Vilhelm Einen og Torstein Åkra informerte om bildeling. Torstein presenterte den nye
bildelingsappen. Organisering av bilparken må gjennomgås nøye opp mot behov i, og
organisering av, de enkelte tjenesteområdene. Eie er billigere enn leasing, selv om
Larvik har gode leasingavtaler. Telematikk er flotte ordninger, men veldig dyrt, og vi
går ikke for det foreløpig.

● Planstrategi og Kommuneplanens samfunnsdel skal egentlig sendes på høring fra
formannskapet, men er i utgangspunktet tenkt sendt videre til kommunestyret. KPU
vedtok å sende tilbake begge sakene, men Planstrategien må vedtas i løpet av året.
Det sjekkes opp om dette også gjelder for KPS. Det vil i så fall ikke være tid til å
utsette høringsutsendelse til neste møterunde. Kan evt legge inn i vedtaket at det
legges opp til en justering neste år. Ordfører tar tak i dette.
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